
zápis z jednání

Osadního výboru Bedřichovice

10. jednání výboru / zasedací místnost KD Bedřichovice

Datum: 2.10.2023
Přítomni: Ivan Vávro, Zuzana Mikové, Helena Straková, Richard Straka,

Rudolf Hýbela, Jiří Tomášek, Jan Jež
Omluveni:
Hosté:

Program:

1. Informace OVB na zasedání ZM Šlapanice
2. Hasičská zbrojnice - postup přípravy
3. Dešťová kanalizace v Bedřichovicích
4. Různé

Osadní výbor se sešel v uvedeném složení. Na jednání byly projednány následující 
body:

Ad 1) Informace OVB na zasedání ZM Šlapanice

Ve středu 13. září 2023 se konalo řádné zasedání zastupitelstva města 
Šlapanice. Předseda OVB Ivan Vávro podal zprávu o činnosti výboru 
v uplynulém období.

Ad 2) Hasičská zbrojnice - postup přípravy

Dalším krokem přípravy realizace je zadání projektové dokumentace pro 
demolici objektu RD Jarolímových. Předseda OVB požádal Ing. Arch. Tomáše 
Dvořáka o podání nabídky na zajištění projektu a povolení demolice. 
Očekáváme tuto nabídku.

Ad 3) Dešťová kanalizace v Bedřichovicích

Předseda OVB informoval členy výboru o výsledcích průzkumu stávající 
dešťové kanalizace v ulici Studýnky. Bylo provedeno odkrytí vstupů do 
kanalizace v místech zaasfaltovaných dešťových vpustí, vyčištění kanalizace 
kombinovaným sacokanalizačním vozem a následná kamerová prohlídka. 
Výsledkem je záznam, který ukazuje na velké množství závažných narušení 
kanalizace a na celkový stav, který nedává záruky dlouhodobé udržitelnosti.
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OVB bude iniciovat vypracování PD nové kanalizace v ulici, která musí být 
provedena před opravou komunikace v ulici.

Různé
- Předseda OVB vznesl otázku, zda bude vhodné uspořádat obecní plec 

v KD. Po diskuzi členů OVB a na základě zvážení všech okolností se OVB 
shodl, že ples konat nebude.

Další jednání výboru proběhne v pondělí 6.11.2023 v 18 hodin v zasedací místnosti 
KD Bedřichovice.

Vyhotovil: Ivan Vávro, předseda OVB
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